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‘Bij ASN Impact Investors zijn nieuwe, ambitieuze mensen aan 

de slag gegaan, zowel bij de directie als binnen onze RvC, die 

een ongelofelijk sterk team vormt. De nieuwe strategie heeft 

een enorme potentie, dus ik verheug me erop dat ik vanuit 

deze RvC de directie daarbij kan helpen.’ 

Profiel 
Dennis Bams is hoogleraar Financieel Management en 

Financial Markets aan de Open Universiteit van Heerlen en 

aan de Universiteit van Maastricht en heeft een focus op 

risicomanagement. Als wetenschapper publiceert hij 

regelmatig onderzoek naar duurzaamheid in relatie tot 

beleggen. 

Dennis studeerde econometrie aan de Erasmus Universiteit Rotterdam en actuariële wetenschappen 

aan de Universiteit van Amsterdam. Daarna deed hij promotieonderzoek aan de universiteiten van 

Chicago, Marseille en Maastricht, waar hij in 1999 promoveerde. Tot 2015 werkte hij in verschillende 

risicomanagement functies bij ING, De Lage Landen en het Philips Pensioenfonds. Momenteel doet 

hij onderzoek naar de effectiviteit van engagement door aandeelhouders op de strategie van 

beursgenoteerde bedrijven. 

Hoe kijkt u terug op de afgelopen jaren als commissaris bij ASN Impact Investors? 

‘Het was een periode waarin bij ASN Impact Investors een nieuw, ambitieus team aan de slag is 

gegaan, zowel bij de directie als deels ook binnen onze RvC. Het is echt een ongelofelijk sterk team, 

met binnen de Raad een goede balans tussen enerzijds ondernemerschap vanuit ambities en 

urgentie en aan de andere kant ruime kennis van en ervaring in de financiële wereld. Mensen die 

echt samen de schouders zetten onder een strategie met een hele duidelijke focus. Die strategie heeft 

enorme potentie, dus daar wil ik de komende jaren ook bij zijn. Ik verheug me erop dat ik in een RvC 

zit die de directie daarbij kan helpen.’ 

Wat was en is uw toegevoegde waarde als lid van de RvC? 

‘Ik breng mijn ervaring uit het bedrijfsleven als financieel risicomanager mee, maar ook mijn kijk op 

duurzaam investeren als wetenschapper. Ik zit aan de risico- en compliancekant: ik moet zorgen dat 

de boel op orde is en dat gaat nu goed. Mijn rol is het ook om de directie en mijn collega’s te 

challengen, scherp te houden met mijn wetenschappelijke visie op duurzaam investeren. De directie 

kan altijd goed uitleggen waarom ze bepaalde keuze maakt. Wat mij betreft doet ASN Impact 

Investors het wat duurzaamheid betreft ontzettend goed, met duidelijke, genuanceerde keuzes die 

aantoonbaar resultaat boeken.’ 



 

 

Wat worden belangrijke thema’s de komende periode?  

‘Nog meer impact maken door ook institutionele beleggers te bedienen met de expertise en 

producten van ASN Impact Investors waar particuliere beleggers al zo lang van profiteren. Dat is heel 

spannend, want het zijn grote partijen die over de streep moeten worden geholpen. Maar alles staat 

klaar om er een succes van te maken.’ 

‘ASN Impact Investors moet ook daarvoor nog meer naar buiten om het genuanceerde verhaal te 

vertellen over het verschil tussen écht groen beleggen en ‘lichtgroen’ beleggen. En over het nut van 

een duurzame strategie, waarvan ik nota bene zelf in onderzoek heb aangetoond, dat die niet ten 

koste gaat van rendement, maar juist bijdraagt aan het resultaat van bedrijven.’  

‘Gelukkig eisen de regels en het publiek steeds nadrukkelijker dat je het niet laat bij groene intenties. 

En ASN Impact Investors is de partij die weet hoe je het verschil ziet tussen intenties en duurzame 

realisatie van beleid, met onder meer het ASN Biodiversiteitsfonds als een van de pareltjes. Dat 

pareltje mag wat mij betreft nog veel meer gaan glimmen.’ 

Hoe belangrijk is ‘groen’ in uw persoonlijke leven? 

‘Ik woon prachtig met mijn vrouw en vier kinderen in Zuid-Limburg, aan de grens met België en ik 

wandel minimaal vier uur per dag. Heb ik mijn kinderen naar sport gebracht, dan loop ik een flinke 

ronde, en tijdens de lunchpauze nog eens twee uur. Als ik voor ASN Impact Investors naar Den Haag 

kom, zorg ik dat ik daar om 6:30 ben. Ga ik eerst vanuit Scheveningen door de duinen fietsen en 

schuif ik helemaal uitgewaaid aan bij de vergaderingen.’ 

 


